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Около нас има толкова много красота, която рядко забелязваме.

            

Именно нея се опитва да извади на показ Минко Михайлов. Талантливият пловдивчанин се е специализирал в снимането на сватби, но неговата голяма страст е макро фотографията. „Защото разкрива една цяла непозната вселена“, обяснява избора си той.
Само след броени дни роденият през 1972 г. фотограф заминава извън страната на лов за още по-впечатляващи кадри. В рамките на 10 дни той ще обиколи Западна Сахара и Мароко. Обеща като се върне, да ни покаже какви красоти е открил по онези земи.

- От кога се занимавате с фотография?
- Вече 15 години.
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- Каква беше мечтата ви като дете?
- Да стана футболист.

- Какво най-много обичате да снимате и защо?
- Макро фотографията е моята страст, защото разкрива една цяла непозната вселена. Приказен свят, който съществува заедно с нас, свят, който рядко забелязваме.

- Хора или природа - къде натежават везните? 
- И двете, аз съм еколог по образование и призвание и природата е неразделна част от мен. Но хората са не по-малко предизвикателство със своето разнообразие от емоции и темперамент.

- С какво ви привлече сватбената фотография?
- Привлече ме с това, че там емоциите са неподправени, всичко се случва на мига и никога повече няма да се повтори по начина, по който се е случило. Усмивките и сълзите от щастие са истински.

- Лесно или трудно е да станете "невидим" за моделите си? Необходими ли са някакви трикове, за да се отпуснат те и да позират свободно?
- Лесно е да станеш "невидим", в един момент хората спират да те забелязват, защото свикват с твоето присъствие. А трикове за да се отпуснат младоженците винаги има. Спокойствието и чувството за хумор от страна на фотографа са изключително важни.
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- Има ли кътче у нас или по света, което много искате да запечатате на фотоси?
- Да, харесвам местата, където природата е неповлияна от човешката дейност и се е запазила така, както е била преди милиони години.

- Кое е било най-голямото предизвикателство за вас по време на снимки?
- Да снимам децата ми, те са най-трудните ми модели. Не обичат да позират и като видят камера, обръщат гръб.

- Снимката, която мечтаете да направите?
- Да снимам рис и брадат лешояд, видове, изчезнали преди много години от територията на България, надявам се някога да се върнат обратно.

- Извън фотографията има ли някакво хоби или нещо, което обичате?
- Обичам много неща извън фотографията - семейството ми, природата, музиката и футбола. Мечтата ми беше стана футболист, но не съм тренирал никога и не съм се занимавал професионално с този спорт. Много голям фен съм на „Ботев“ Пловдив.
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